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Norges Jeger- Og Fiskerforbund Sogn Og Fjordane
Protokoll fra Styremøte 3/2024 - 4. mars 2024

Sted: Skei

Dato: 4. mars 2024, 18:00

Deltakere: Reidun Solberg Seim (daglig leder), Håkon Johannes Huseklepp (styrets leder), Terje Stavø
Johansen (styrets nestleder, teams), Bjørnar Eikenes (styremedlem, teams), Jan Erik
Bjørnsen Søreide (styremedlem), Torunn Rygg (styremedlem), Frode Ølmheim
(varamedlem) og Henning Haugholt (varamedlem)

Deltok ikke: Jøran Henriksen (styremedlem)

Møteleder: Håkon Johannes Huseklepp

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

hybridmøte.

22-3-2024 Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon godkjennes.

23-3-2024 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

24-3-2024 Nytt sidan sist - alle

Alf Erik: 

13.02.24, Gulen. Innlegg på årsmøte til Gulen jsfl om vilt
Håkon: 
13.02.24, Dale i Sf.j:   Fjaler JSP - Årsmøte.  Informasjon om NJFF S&F til det nye styret.
14.02.24, Førde:          Norske Lakseelver regionmøte Vestland
29.02.24, Sande:         Årsmøte i Gaular Jakt og Fiskelag
01.03.24    teams møte Skadeskyting store rovdyr. adm.

Reidun: 
13.02.24, teams. Styringsgruppemøte Friluftsliv for barn og unge
15.02.24, teams. Møte adm og RS
21.02.24, teams. Lynkurs outlook, NJFF
21.02.24, teams. Budsjettmøte 
22.02.24, teams. Møte adm og RS
29.02-03.03.24, Gaularfjell. Gaularfjellprøven 

Terje:
01.03.24    Årsmøte i Eid Jakt og Fiskelag
01.03.24    teams møte Skadeskyting store rovdyr. adm.

25-3-2024 Mediekommunikasjon og SoMe - styret

Lokalavisene og NRK Vestland - Gaularfjellprøven 2024. Tekst og bileter. Vinnarar - Reidun 

Sogn Avis, Ytre Sogn og Porten. Friluftsleir i Hafslo - Jan Erik tek kontakt etter planleggingsmøte. 
Firda, Fjordavisene. Friluftsleir Nesholmen - Jan Erik tek kontakt etter planleggingsmøte
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Invitere media til tillitsvalgtsamlinga, sende link til kalenderen som dei kan velge utifra kva dei synst er
interessant

Målsetting om å få ut to saker pr mnd i lokalavisene. 

26-3-2024 Kontakt med lokallaga - styret

Håkon har vore i kontakt med Fjaler, dei avholdt årsmøtet og har fått på plass nytt styre og ulike aktivitetar. 
Har også hatt kontakt med Gaular som også har avholdt årsmøte og skal starte vedlikehald og sette i gong med
leirdueskyting. Dei har også nokre båtar dei ynskjer å få i drift, og ynskjer å bruke dei til "en nøkkel hundre
båter" 

Terje har delteke på jegerprøveinstruktør saman med ytre nordfjord jakt og fiskelag. Har der diskutert eindel
foreiningsdrift saman med dei. 
Jan Erik har vore i kontakt med lokallaga i sogn og snakka om friluftsleir for ungdom. 
Bjørnar har vore i kontakt med jølster som fortel at dei skal starte jegerprøvekurs og held på med bygging av
kråkefelle og skal ha fiske som eit anna satsingspunkt i 2024. 

27-3-2024 Årsmøte 2024 og 2025 Håkon

Årsmøte 2024: Få påmelde til årsmøtet, einigheit om å ikkje gå for detaljert gjennom årsmelding men heller
brukar tida på diskusjonar og spørsmål i plenum. 

Årsmøte 2025: Har fått inn eindel innspel på å halde møtet i Sogn og Fjordane, det vart ikkje konkludert i møtet
men vi held prosessen i open gjennom våren. 

28-3-2024 Landsmøtesaker - Håkon

Fristen for å melde inn saker er 15 juni 2024. 
Følgande saker er føreslått: 

 arbeide for at Statskog skal forvalte jakt og fiske på eiendommene til Opplysningsvesenets Fond (OVF). 
Arbeide for en organisering av Statskog som styrker muligheten for å følge opp målsettingen om aktiv
tilrettelegging for jakt, fiske og annet friluftsliv.
Arbeide for en utvikling av Statskog til en ledende kunnskapsleverandør innenfor forvaltning av jakt, fiske
og naturgrunnlaget".
Kommentar frå Håkon til første kulepunktet: I Sogn og Fjordane har fleire lokallag hatt avtaler med OVF
om leige av jakt og/eller fiske på deira eigedomar: Bør vi spele inn til landsmøtet noko om dette? T.d. "I
regionar der lokallag/regionlag har hatt langvarige avtaler med OVF om leige av jakt og/eller fiskerettar,
bør desse avtalane halde fram, inntil evt. forvaltning av desse rettane blir overført til Statskog".
Kommentar frå Håkon til det siste kulepunktet: Formuleringa bør justerast slik at vi ikkje overlet til
Statskog å bli ein leiande kunnskapsleverandør. Eg foreslår at teksten vert endra til: "Arbeide for at NJFF
fortsatt skal vere  en ledende kunnskapsleverandør innenfor forvaltning av jakt, fiske og naturgrunnlaget".

29-3-2024 Fellefangst på TV - Bjørnar

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret støttar forslag til tekst, og ber regionssekretær ta ein utsjekk med dei andre regionane om dei vil være
med å støtte dette og deretter sende det ut. 

30-3-2024 Leiar i jaktskyttarutvalet - styret

Bente Troye har tatt på seg leiarvervet i jaktskyttarutvalet. Utvalet består av ho og Atle Lunde, og dei vil starte

arbeidet med å rekruttere fleire inn i utvalet. 

31-3-2024 Honorar for kurs og innlegg -Reidun

Regionssekretær sjekkar ut om det er fastsett regionale satsar for kurs, føredrag etc. 
Det vert stilt spørsmål om styret burde sette ned ei arbeidsgruppe, saka vert tatt opp på nytt i på neste møte. 

32-3-2024 Avtale med Kystfiskejegeren - Håkon

Styret beslutter å ikkje forlenge eller opprette ny avtale med kystfiskejegeren. Styret ynskjer å fortsette å styrke
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fiskeaktivitet.  Styret vil sette av ein sum på kroner 10 000 for å kunne støtte lokallaga der dei sjølv kan hyre inn

kurshaldarar som til dømes kystfiskejegaren. 

33-3-2024 Nytt økonomiprogram i 2024? -Reidun

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret vedtek at NJFF sogn og fjordane  skal nytte DNB rekneskap, og tek det i bruk frå og med inneverande
år. 

34-3-2024 Habitatkurs tiltak sjøaure - Jøran

Reidun orienterer om at det vert kurs i Årdal, lokallaget arrangerer til hausten.  

35-3-2024 Revisjon Aurlandsvassdraget - Jøran

Styret tek orienteringa til vitande

36-3-2024 Harejakt - Bjørnar

Styret tek orienteringa til vitande

37-3-2024 Ymse

Sak 1: Gaular har meldt inn følgande sak: 
Støtte til leige av lakseelv. 
Drøfting i møte: Styret støttar allereie Gaular med 18 000,- pr år som ei løpande løyving, denne har vore utbetalt
ein gong i 2021 utan at det har vore tilbakebetalt for salsinntekter på fiskekort. Avtala inneber at vi skal ha inn 45
% av innsalg på fiskekort. Når det ikkje har vore rapportert og betalt tilbake innslag på fiskekort har løyvinga
ikkje blitt utbetalt. No ynskjer Gaular å få ut løyvingane som dei ikkje har motteke. 

Sak 2: Ingunn fekk ut ein pc når ho tiltredte sitt verv som kasserer til bruk i vervet. Ho tek ikkje attval og går ut av
styret og ber om å få kjøpe ut pc. Etter drøfting og utsjekk av verdien på pc i møte, vart den sett til 0 og den vert
ikkje kravd innlevert. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Sak 1: Styret ber om at regionssekretær ser på og avreknar frå tidlegare år og trekk i frå 45% av
salsinntektene og betalar ut differansen.  

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

4. mars 2024

Håkon Johannes Huseklepp

60916a6438b0d97b53c24d96

Terje Stavø Johansen

64cce41e7464785917e382c0

Håkon Johannes Huseklepp

2024-05-09 06:15 UTC

60916a6438b0d97b53c24d96

Terje Stavø Johansen

2024-04-17 20:24 UTC

64cce41e7464785917e382c0
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Bjørnar Eikenes

64cce487d9fca4590cb52b90

Jan Erik Bjørnsen Søreide

64cce545209a9758e2150c6a

Torunn Rygg

64cce4c8560b8458c4b34f25

Følgende skal signere at protokollen er lest:

Reidun Solberg Seim

64be6ddc04814d67d7ec8074


